
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 595

Ministeren bedes oplyse, hvor stort statens provenutab fra indfasningen af af-

gifter på elbiler forventes at blive i 2022 både samlet set og for en gennem-

snitlig elbil, hvis man sammenligner med den lovgivning som var gældende

for beregning af afgifter på elbiler før aftalen mellem regeringen (V) og Social-

demokratiet, Dansk Folkeparti og Radikale Venstre om de fremtidige afgiftsvil-

kår for elbiler og brændselscellebiler af 9. oktober 2015. I beregningen bedes

ministeren forudsætte, at elbiler udgør 5 pct. af bilsalget i 2022.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jesper.Petersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
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